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Zápis z jednání Komise pro mládež, tělovýchovu a sport (dále jen „komise“) 

 

Datum: 31.01.2022  

 

Účast:  (prezenční jednání): Ing. Jiří Holý (předseda); Miroslav Peterka; Mgr. Renáta Vesecká; Daniel 

Rosenbaum; Jan Hadraba; Mgr. Jitka Charyparová 

Omluven: František Jobek, Karel Makovec, MBA 

Neomluven: Bc. Antonín Schejbal 

Host: místostarosta Ing. Martin Buršík, MBA 

  

Program: 

1) Zahájení 

2) Projednání žádostí podaných v dotačním řízení 2022 

3) Závěr - diskuse 

 

ad1) Schůzi zahájil předseda komise, přivítal přítomné. Je přítomno 6 z 9 členů, komise je 

usnášeníschopná. Předseda komise přednesl program jednání. 

Program schválen. 

   

ad2) Předmětem jednání byly žádosti podané v dotačních programech vyhlášených pro rok 2022 
v oblasti sportu. Navazovalo se na předchozího jednání komise, které se uskutečnilo 20.01.2022. 
Komise na svém jednání respektovala rozhodnutí zastupitelstva města, které stanovilo maximální 

možnou výši alokací v jednotlivých programech.  

 

a) Podpora vrcholového sportu 2022 

Komise navrhuje rozdělení částky 8.500.000,00 Kč v rozdělení: 

Žadatel: 1. FK Příbram 

Projekt: Podpora profesionálního fotbalu (režim de minimis) – 1.500.000,00 Kč 

Projekt: Podpora mládežnické kopané – 2.500.000,00 Kč 

Celkem 4.000.000,00 Kč 

 

Žadatel: Hokejový klub HC Příbram 

Projekt: Podpora Hokejového klubu HC Příbram, z.s. v roce 2022 (mládež) - 2.020.000,00 Kč 

Projekt: Podpora Hokejového klubu HC Příbram, z.s. v roce 2022 - Extraliga Ženy – 80.000,00 Kč 

Celkem 2.100.000,00 Kč 

 

Žadatel: Volejbalový klub Příbram 

Projekt: Na volejbalový Olymp s vlastními odchovanci je dlouholetá a zodpovědná práce 2022 - A – 

dospělí (režim de minimis) – 1.300.000,00 Kč 

Projekt: Na volejbalový Olymp s vlastními odchovanci je dlouholetá a zodpovědná práce 2022 - ML – 

mládež – 1.100.000,00 Kč 

Celkem 2.400.000,00 Kč 

 

Hlasováno o návrhu: PRO 6 

 

b) Činnost sportovních organizací 2022 

Komise navrhuje rozdělení částky 5.000.000,00 Kč podle tabulky výpočtu dle hodnotících kritérií 

v upraveném znění po kontrole členské základny. Kontrolu členské základny provádí odbor ve 

spolupráci s manažerem sportu.  

 

Hlasováno o návrhu: PRO 6 

 

c) Jednorázové sportovní akce 2022 

Komise navrhuje rozdělení částky 575.000,00 Kč podle tabulky v příloze.  

 

Hlasováno o návrhu: PRO 6 
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d) Reprezentant ČR 2022 

Komise navrhuje rozdělení částky 200.000,00 Kč podle tabulky v příloze. (5 žadatelů rovnoměrně) 

 

Hlasováno o návrhu: PRO 6  

 

e) Rozvoj a oprava sportovišť 2022 

Komise schválila hodnotící tabulku a navrhla pořadí žádostí. (PRO 6) 

Rozvoj a opravy sportovišť 2022 - hodnocení žádostí  

Žadatel  

Bodovací systém z dotačního programu 

Body 
celkem 

Pořadí 
dle 

bodů 

 

Reálnost a 
připravenost 
projektu 

Podíl 
žadatele 
na 
realizaci 
projektu 

Přínos 
projektu 
pro 
město 

Míra 
využití 
sportoviště 

 
 
Podíl 
města 
v % 

SK SPARTAK Příbram, spolek 4 4,4 10 15 33,4 4 
 

     56 

Tělocvičná jednota Sokol 
Příbram 10 3,2 10 20 43,2 1 

 
68 

TJ AMASOMA Příbram, z. s. 10 2 10 20 42 2 80 

TK ROJA Příbram z.s. 10 5,9 10 15 40,9 3 41 

 

1) Tělocvičná jednota Sokol Příbram  

2) TJ AMASOMA Příbram, z. s. 

3) TK ROJA Příbram z.s. 

4) SK SPARTAK Příbram, spolek 
 

V době projednávání bylo zřejmé, že žadatel TJ AMASOMA nesplnil podmínku daného dotačního 

programu tím, že nepodal žádost v programu Činnost sportovních organizací 2022, přestože byl na tuto 

skutečnost upozorněn. Nemůže tedy být příjemcem dotace. Komise proto navrhuje žádost na vyřazení 

a s dotací tomuto subjektu není dále počítáno. 
 

Komise navrhuje rozdělit částku 520.000,00 Kč v rozdělení: 

1) Žadatel: Tělocvičná jednota Sokol Příbram  

Projekt: ÚPRAVA SUTERENÍCH PROSTOR NA CVIČEBNU – 280.000,00 Kč 
 

2) Žadatel: TK ROJA Příbram z.s. 

Projekt: Rozvoj a oprava sportoviště TK Roja – 150.000,00 Kč 
 

3) Žadatel: SK SPARTAK Příbram, spolek 

Část projektu: Výměna ostřikovačů zavlažovacího systému – 90.000,00 Kč 
 

Komise hodnotila projekty na základě žádostí a podkladů podaných řádně v systému a u žadatele SK 

SPARTAK Příbram posuzovala i následné doplnění žádosti. Žadatel SK SPARTAK Příbram doplnil 

původní žádost a nově ji rozčlenil na jednotlivé projekty, které samostatně finančně vyčíslil. Realizace 

části nově doplněných projektů závisí na souhlasu vlastníka pozemku, který je podmíněn podpisem 

nové nájemní smlouvy a část projektů nebyla součástí původní žádosti.  

Vzhledem k výše uvedenému, komise navrhuje radě města doporučit zastupitelstvu města podpořit část 

projektu „Výměna ostřikovačů zavlažovacího systému“ částkou 90.000,00 Kč, která byla součástí 

původní žádosti a žadatel je schopen její realizace bez podmínky splnění podpisu nové nájemní 

smlouvy.  
 

Hlasováno o návrhu: PRO 6 
 

ad4) Obecná diskuse. 

 

Zapsal: Ing. Jiří Holý v. r. 

 

Přílohy: Přehledy žádostí všech dotačních programů v oblasti sportu 


